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ze dne 3. 5. 2023 
 
 

Příspěvek ZŠ Slušovice  
Rada města schválila příspěvek ZŠ Slušovice ve výši 30 000 Kč na vzdělávací projekt žáků 
2. stupně. Ve spolupráci s POST BELLUM Praha bude umožněna alternativní výuka projektu 
Paměť národa. 
 
Noc kostelů – žádost  
Rada města souhlasí s využitím okolních prostor kostela pro Římskokatolickou farnost 
Slušovice, která 2. 6. 2023 v době od 16 do 24 hodin bude pořádat tradiční noc kostelů a 
souhlasí s umožněním odběru elektrické energie na tuto akci. V případě záboru parkovacích 
míst za účelem této akce jsou organizátoři povinni zajistit zvláštní užívání komunikace na 
příslušném úřadě. 
 
Smlouva se společností EKO-KOM 
Rada města schválila smlouvu o Spolupráci při zajištění zpětného odběru a zařazení místa 
zpětného odběru do obecního systému odpadového hospodářství se společností EKO-KOM 
a.s., která aktualizuje podmínky spolupráce s městem. Rada pověřila starostu podpisem 
smlouvy. 
 
Smlouva s Pražskou plynárenskou 
Rada města neschválila nabídku Pražské plynárenské na dodávku zemního plynu se slevou 
11 % z ceníkové ceny 2 900 vč. DPH na dobu 3 let. 
 
Smlouva o dílo – Lesní hospodářský plán 
Rada města schválila Smlouvu o dílo na zpracování Lesního hospodářského plánu pro město 
Slušovice s ing. Pavlem Viačkou ze Vsetína s termínem dodání do 31. 1. 2024.  Rada 
pověřila starostu podpisem smlouvy.  
 
Veřejnoprávní smlouva 
Rada města schválila veřejnoprávní smlouvu č. 17 o poskytnutí individuální  dotace 
z rozpočtu města uzavřenou mezi Městem Slušovice a spolkem Junák – český skaut, 
středisko Slušovice. Dotace ve výši 40 000 Kč bude poskytnuta: 
18 000 Kč na World Scout Jamboree (celosvětové setkání skautů v Jižní Koreji) 
22 000 Kč na zajištění běžné činnosti střediska, vzdělání členů a dětí po stránce vědomostní i 
praktické, údržbu majetku a rozšíření činnosti o další aktivity. 
 
Žádost o vyjádření k záměru firmy SOLAR Global – vybudování fotovoltaické 
elektrárny 
Rada města vyjádřila názor, že umísťování fotovoltaických elektráren do volné krajiny není 
vhodné a v případě jejich umístění u letiště je nutné prověřit vhodnost vzhledem k provozu 
letiště. Dále rada bude zvažovat, zda instalací takových elektráren nedojde k omezení 
možností pro individuální projekty občanů.  
 


